
OFFICIAL LAUNCH GEGP CROSS BORDER PAYMENT 

 

On 3 August 2023, CRDB BANK BURUNDI SA officially launched its new service “Government 

Electronic Payment Getway” service, GEPG Cross Border Payment. The event was attended by 

different members of the Government, representatives of the Tanzanian Embassy in Burundi, the 

Country Director of TPA, professionals from the banking sector and Miss Burundi 2023 and her 

runners-up. 

This new service, which has now been launched, enables different economic players, both 

customers and non-customers of CRDB BANK, to make cross-border payments for services 

offered by the TPA (Tanzania Port Authority) in real time, to bank accounts in Tanzania using a 

control number obtained from TRA (Tanzania Revenue Authority) 

The advantages of this GEPG service include reliability, speed and many others. From now on, 

Business men will no longer need to go to Tanzania or go through intermediaries to pay for port 

services. 

 

 

en date du 3 Aout 2023, La CRDB BANK BURUNDI SA, a lancé officiellement son nouveau 

service ''Government Electronic Payment Getway'' GEPG Cross Border Payment. Cette activité a 

vu la particiption des membres du Gouvernement, les représentants de l'Ambassade de la Tanzanie 

au Burundi, Le Directeur-Pays de la TPA, les professionnels du secteur bancaires et la Miss 

Burundi 2023 et ses Dauphines. 

Ce nouveau service lancé permet aux different acteurs économiques clients et non clients de la 

CRDB BANK, d'effectuer en temps réel, le paiement transfrontalier des services offerts par la TPA 

(Tanzania Port Authority), sur les comptes bancaires qui se trouvent en Tanzanie à l'aide d'un 

numéro de contrôle obtenu à partir d'une agence de la TRA (Tanzania Revenue Authority). 

La fiabilité, la rapidité et bien d'autres, figurent parmi les avantages de ce service GEPG. 

Désormais, les commerçants n’auront plus besoins d'aller en Tanzanie ou passer par des 

intermédiaires pour le paiement des services portuaires 

 

 


